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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Oslovili ma občania bývajúci na Ulici Škultétyho, ten úsek cesty medzi bytovkou 1515 
a škôlkou, keď pokračuje ďalej a sa napája na Škultétyho ulicu, tam je krátky úsek, ale 
neskutočne rozbitý asfalt, to je podľa mňa jeden z najhorších úsekov v Trebišove. Ja viem, že 
nebol v tom pláne na opravu ciest, ale tam je toľko dier, že tam sa nedá prejsť bez toho, aby 
auto vošlo do toho, že či by sa to dalo opraviť, pretože to je úzka ulica a podľa mňa je to 
najhorší úsek v Trebišove.  
 
PhDr. Čižmár: 
Je tu práve tá možnosť o ktorej som hovoril aj pani JUDr. Paškovej. Bolo by dobre potom 
navrhnúť tieto úseky do opráv pre ďalší rozpočtový rok a zahrnúť ich do opráv v rámci 
všetkých komunikácii, ktoré sa udejú  a do rozpočtu samozrejme, aj na základe vašej 
iniciatívy. Takže, vítam  z vašej strany iniciatívu aj snahu pomôcť občanom. Myslím si, že 
takýchto úsekov je pomerne veľa v meste, závisí samozrejme od výšky vyčlenenej sumy a od 
úsekov, resp. ich poškodenia, v akom rozsahu to poškodenie je. Koľko takýchto časti v meste, 
či už komunikácii cestných alebo chodníkových sa bude dať opraviť.  
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